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Készült: Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
2024. december 13i soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Sükösd Tamás polgármester
Novák Kovács Zsolt alpolgármester
Aranyos József képviselő
Bágyi Zoltán képviselő
Borbély Sándor képviselő
Erős Ferenc képviselő
Ébl Zoltán képviselő
Kapusi Péter képviselő
Seper László képviselő
Tóth Béla képviselő
Vájer Tamás képviselő

11 fő
Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita címzetes főjegyző, Háriné Németh Ilona

gazdasági osztályvezető, Dr. Varnyu Péter aljegyzőhatósági
osztályvezető, Ábrahámi Dóra műszaki osztályvezető, Tóth
Teréz Márta szervezési osztályvezető, Bátai Brigitta
jegyzőkönyvvezető

Napirendhez megjelentek: Majláth Tünde Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
elnöke, Lics Zoltán Régió 2007 Kft. ügyvezető

Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgármestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselőtestület soros nyílt ülését 999 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselő
testület határozatképes, 11 képviselő tartózkodik az ülésteremben.
Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akik
jelezték, hogy vállalják a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Béla jegyzőkönyv hitelesítőnek
történő megválasztását. A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
285/2024.(XII.13.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. december
13i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Tóth Bélát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erős Ferenc jegyzőkönyv hitelesítőnek történő megválasztását. A
képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
286/2024.(XII.13.) határozata

a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a 2024. december
13i soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Erős Ferencet
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: javasolja, hogy a napirend 10.) Döntés a helyi közösségi közlekedés
finanszírozásáról c. előterjesztést a 2.) napirendi pont utána tárgyalja a képviselőtestület



tekintettel a napirendi ponthoz megjelentre. Szavazásra teszi fel a módosított napirend
elfogadását.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
287/2024 .(XII.13.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

Napirend:

1.Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról
Vagyonnyilatkozat tételi kötelezettség teljesítése

2 Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásáért felelősök

10.Döntés a helyi közösségi közlekedés finanszírozásáról
Előadó polgármester

3.Tájékoztató a 2024. évi közhasznú, közcélú foglalkoztatásról és a végzett munkáról. A 2025.
évi foglalkoztatás keretének meghatározása
Előadó: polgármester

4.Sárbogárd Város Helyi Építészeti Tervtanácsról szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Előadó: címzetes főjegyző

5.Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017. (1I.2.) önkormányzati rendelet

módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

6.Sárbogárd Város Településszerkezeti Tervéről szóló 5/2017.(.20.) számú határozat

módosítása
Előadó: polgármester

7.Közbeszerzési eljárás kiírása városüzemeltetési feladatok és kegyeleti közszolgáltatás

biztosítására
Előadó: polgármester

8.Eves közbeszerzési terv módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

9.Döntés a Települési Vízkárelhárítási Terv elfogadásáról
Előadó: polgármester

11.Sárbogárd Város Önkormányzatának Sportkoncepciója 20252029
Előadó: polgármester

12.Sárbogárd Város Önkormányzat Helyi Esélyegyenlőségi Program (20252029.)

elnevezésének módosítása
Előadó: polgármester



13A polgármester illetményének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző

14.A polgármester idegennyelvtudási pótlékának megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző

15.A polgármester költségtérítésének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző

16. Az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása
Előadó: polgármester

17.Az alpolgármester költségtérítésének megállapítása
Előadó: polgármester

18.A 2025. évi belső ellenőrzési terv elfogadása
Előadó: címzetes főjegyző

19.A képviselőtestület 2025. évi munkatervének jóváhagyása
Előadó: polgármester

20.Bejelentések

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

ik Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról.
Vagyonnyilatkozattételi kötelezettség teljesítése

Dr. Sükösd Tamás: Átadja a szót az Ügyrendi és Jogi Bizottság elnökének.

Ébl Zoltán: Gábris István Pénzügyi, Városgazdálkodási és Városfejlesztési Bizottság külső
bizottsági tag vagyonnyilatkozattételi kötelezettségének határidőben eleget tett.
Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
288/2024.(XII.13.) határozata

Vagyonnyilatkozattételi kötelezettség teljesítéséről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta
,, Vagyonnyilatkozattételi kötelezettség teljesítése" tárgyú
előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

A képviselőtestület megállapította, hogy Gábris István PVVB külső
bizottsági tag határidőben a vagyonnyilatkozattételi kötelezettségének
eleget tett.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester



Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következők voltak.
November 9én volt a borszentelés.
November 12én az új tanuszoda vezetővel egyeztettem. Neki is vannak tervei, arról hogyan

lehetne a helyi lakosságot jobban bevonni az uszoda használatába. Most ott is leállás
lesz, vízleengedés, medence tisztítása stb.
Volt egy tervegyeztetésünk a vízkárelhárítási tervről, a mai napirendi pontok között
meg is találjuk az erről készült előterjesztést.
A Belügyminisztérium képviselői és a Foglalkoztatási Főosztály képviselői
közmunka ellenőrzést tartottak, rendben találtak mindent.

November 13án a közvilágítás lehetséges korszerűsítéséről tartottunk egyeztetést. Illetve a
Fejér Megyei Labdarúgó Szövetség elnökségi ülésén vettem részt.

November 14én megtartottuk az első megbeszélésünket a jövő évi Sárbogárdi Napok
rendezvénnyel kapcsolatban. December végén le kell kötni ezeket az előadókat,
különben esélytelen, hogy tovább tudjuk szervezni a rendezvényt.

November 15én a Francia Nagykövetség rezidenciáján vettünk részt egy felemelő ünnepségen,
ahol városunk polgára Dr. Müller Viktória magas francia állami kitüntetést kapott.
Jtt is szeretnék gratulálni, kérem alpolgármester urat, hogy adja át neki.

November 16án volt egy nagyszabású utánpótlás kempo verseny, amelynek a megnyitóján,
illetve a Nyugdíjas Klub megalakulásának 47. évfordulóján tartott rendezvényen
vettem részt.

November 18án a Helyi Védelmi Bizottság ülésezett. Régebben a járásközpont
polgármesterének kellett az ülést vezetni, most már csak meghívott vagyok. A
Katasztrófavédelemtől is jelen voltak, áttekintettük, hogy a menekültek közül, aki
még itt van és mi biztosítunk részükre szállást a gimnáziumban a mi
megállapodásunk alapján a tankerülettel, hogyan integrálhatók, mi legyen a
továbbiakban.

November 19én a KözépDuna Vidék Hulladékgazdálkodási Társulás Operatív Tanács ülésén
vettem részt. Tisztáztuk azt, hogy hogyan alakulnak a hulladékgazdálkodás
szereplői. Úgy tűnik, hogy valamennyire a Dunanet is integrálódik a Vertikál
csoportba. A hulladékszállítás a 2025ös évre is szerződéssel lefedett és megoldott.
A Társulási Tanács is ülésezett másnap Székesfehérváron, ebben 148 önkormányzat
van benne. Ennek talán a legjobb hozadéka az volt, hogy arról tudtunk értelmesen
beszélni, hogy talán vannak olyan elérhető források ennek a szervezetnek a részére,
ami alapján a zöldhulladék elhelyezésre tudnánk végigvinni a KözépDunántúlon
egy fejlesztést, amire azt gondolom nagy szükség van, mert ez egy eléggé akut
probléma.

November 22én a Mathias Corvinus Collegium hallgatói csoportja járt nálunk. Vezetőképzős
hallgatók 22,5 órát itt voltak, 12en a témavezetőjükkel együtt és jegyző asszonnyal
válaszoltunk a kérdéseikre. Érdekes volt abból a szemptonból nézni, hogy
összeengednek jogász, közgazdász, fizikus stb. hallgatókat, akik erre a vezetői
kurzusra iratkoztak be. Nagyon szerteágazó kérdéseik voltak. Nagyon sokat tanultam
ebből az egészből, remélem ők is. Ugyanezen a napon az Egészségügyi és Szociális
Bizottság elnökével vettünk részt a Szociális munka világnapja alkalmából rendezett
ünnepségünkön, ahol egyrészt mindig megemlékezünk a szektor dolgozóiról, illetve
van a Dr. Horváthné Lang Erika díj, amit a rendszeren belül az intézményvezető ad
át a kiemelkedő munkát végzőknek. Ezt a díjat az egykori intézményvezetőről
elnevezve alapítottuk néhány éve.

November 25én történt meg a rajzpályázat elbírálása. Szerintem nagyon szerethető lett
Sárbogárd város képeslapja, amin rajta van a két kisgyermek rajza, sőt a
különdíjaséval együtt három kisgyermek rajza. A különdíjas kisgyerek ahhoz képest,
hogy nagyon szeretetteljes anyagot nyújtott be, Ő maga egy családotthonban
nevelkedik és lehet azt gondolni, hogy ő halmozottan hátrányos helyzetű ebben a
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vonatkozásban, mert ez neki már nem az első családotthona. Nagyon értelmes, ügyes
kisgyereket ismertünk meg a személyében.

November 26án volt egy másik díjátadás, a Sportlétesítmények Magyarországi Szövetsége a
Sportlétesítményekért emlékdíjban részesítette Sárbogárd Város Önkormányzatát.
Ez a szervezet 1991. óta működik a sportlétesítmények vezetői, illetve egyesületek
vezetői alkotják a szövetség vezérkarát. Megnéztem, önkormányzatok közül olyan,
akinek ezek a fajta anyagi lehetőségei vannak, mint nekünk, talán még nincs is a
huszonév alatt a kitüntettek között. Azt gondolom, hogy erre méltán lehetünk
büszkék itt Sárbogárdon. Ugyanezen a napon tartott tájékoztatót a Nemzeti
Együttműködési Alap (NEA) pályázatokról azoknak a szervezeteknek, akik
érdeklődtek ez iránt.

November 27én a zsinagóga felújításának tervegyeztetése volt. Nagyon jól néz ki a terv.
Nyilvánvalóan a finanszírozását majd szükséges lesz megoldani.

November 28án a Foglalkoztatási Főosztályon voltunk közmunka megyei egyeztetésen.
Délvidéken mi vagyunk a legnagyobb foglalkoztatók még mindig, bár nyilván már
töredékét foglalkoztatjuk az előző éveknek. 2013. volt a csúcs év, de még mindig
lényeges tétel ez a költségvetésünkben. Ugyanezen a napon a Fejér Megyei
Kereskedelmi és Iparkamara rendezvényén vettem részt. Számos tanulságos előadást
hallottunk a foglalkoztatás szerkezetéről, illetve a lehetséges beruházásokról.

November 30án a már hagyományosnak mondható Antal Jánosról elnevezett shotokan
emléktornát nyitottam meg. Ugyanezen a napon Szilágyi Béláné szépkorút
köszöntöttem 90. születésnapján.

December 1jén a Hősök terén volt az első gyertya meggyújtást az adventi koszorún, illetve a
rajzpályázat díjátadója volt.

December 2án volt a Fogyatékos emberek világnapjáról megemlékező rendezvény. Itt előadták
csoportok és egyének is amit tudnak.

December 25. között volt nyolc lakossági fórum. Ezek is tanulságosak voltak. Köszönöm
azoknak a képviselőknek, akik részt vettek, különösen Vájer Tamást illeti elismerés,
mert az Ő körzetében voltak a legtöbben.

December 5én az országgyűlési képviselő úrral adtunk át a FamilyDiner Kft. felajánlásával
mikulás csomagokat a roma nemzetiségi önkormányzat megjelent tagjainak, akik a
csomagokat kiosztották.

December 9én a zöld infrastruktúra keretrendszernek, ami kötelező, volt a projekt indítója. Ez
még egy régi pályázat, amiben nyertünk és a finanszírozására van forrás. Ennek most
igyekszünk eleget tenni.

December 10én megtartotta utolsó idei ülését Fejér Vármegye Közgyűlése. Akár a jövő évi
tervezésekkel, illetve az elérhető forrásokkal kapcsolatban mindig születnek olyan
döntések, ami Sárbogárdot is érinti.

December 12én a Dészolg Kft. megtartotta utolsó felügyelő bizottsági ülését. Ha
visszaemlékszünk rá, azért is mondtam, hogy ne delegáljunk oda tagot, mert már
akkor jelezte a fő tulajdonos, hogy miután a Dészolg Kft. két legnagyobb szerződése
Sárbogárd Város Önkormányzatával állt fönn ezt nem tudják tovább teljesíteni, így
innentől kezdve miután a Dészolg Kftnek most egy ingatlanbérbeadásban áll az
összes jövedelme fölösleges felügyelő bizottsággal vizsgálni. Az utolsó ülés le is
zajlott. Nem tudjuk pontosan, hogy a Vertikál csoportnak mi lesz a Dészolg Kftvel
a terve. Az egészen biztos, hogy ajánlatot fogunk kapni, az egyébként nem túl nagy
névértékű üzletrészünk megvásárlására a jövő évben. Ez ide fog kerülni a testület elé
és eldöntjük, hogy mi legyen vele. Ebben még három, vagy négy önkormányzat van
benne Szabadegyháza, Baracs, Adony és Sárbogárd. Ezen kívül most már a
kivásárlások folytán az összes többi a Vertikál cégcsoport ami ebben benne van. Itt
egy komoly tétel van, a telep. Sajnos a telepet nem vagyonátadással vittük be, mert
akkor vissza tudnánk kapni, hanem egy korábbi és más összetételű képviselőtestület
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nyilván gazdasági szükségszerűségből, ezt a Dészolg Kftnek eladta. Az egészen
biztos, hogy ezt nem fogják nekünk visszaadni. Én fölvetettem, hogy szívesen
visszavesszük vagyonátadás keretében, ingyen. A fő tulajdonos nem lelkesedett a
fölvetésemért. A telep itt van a város közepén, mindig az önkormányzaté volt. Ezzel
majd valamit kezdünk. Ugyanezen a napon a jövőről és a jövő közétkeztetéséről,
szociális étkeztetéséről egyeztettem az Eatrend Kft. fő tulajdonosával.

Előző testületi ülés zárt ülés nem volt.

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: — a végrehajtásért felelősök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnake szóbeli kiegészítést fűzni?

Az előadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezi milyen módon foglaltak állást?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselőket kérdezi, hogy vane
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselőtestület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármester jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
289/2024.(XII.13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a polgármester jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a gazdasági osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a gazdasági osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
290/2024.(XII.13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a
lejárt határidejű határozatok — végrehajtásáról, c. napirendet
megtárgyalta és a gazdasági osztályvezető jelentésében foglaltakat
elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az aljegyzőhatósági osztályvezető jelentésének
elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az aljegyző hatósági osztályvezető
jelentését elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
291/2024.(XII.13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
az aljegyzőhatósági osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a szervezési osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a szervezési osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
292/2024.(XII.13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a szervezési osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezető jelentésének elfogadását.
A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a műszaki osztályvezető jelentését
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
293/2024.(XII.13.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,, Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a műszaki osztályvezető jelentésében foglaltakat elfogadta.

10. — Döntés a helyi közösségi közlekedés finanszírozásáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm a teremben Lics Zoltán ügyvezető urat. A napirendi pont
tárgyalását mindig megelőzi egy egyeztetés. Ügyvezető úr jelezte, hogy az egyik oldalon
nyilván, ha úgy tetszik elég hektikusan alakult az üzemanyagár. Ha esett is vissza a korábbi
csúcshoz képest, az viszont kétséget kizáró, hogy átfordulunk következő évben mivel a
minimálbér és a garantált bér is emelkedik. Ezekre a dolgokra szükség lesz valamilyen fajta
kompenzáció. Ezért, ügyvezető úr kérelmében a 2024es havi összeg szerepel 2025re is.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PV VB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: szeretném az állománynak is megköszönni a munkát, a szolgáltatás megy
és ez nekünk fontos.

Lics Zoltán: továbbítani fogom. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
294/2024.(XII.13.) határozata

Döntés a helyi közösségi közlekedés finanszírozásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a polgármester előterjesztésében
megtárgyalta a ,Döntés a helyi közösségi közlekedés finanszírozásáról" tárgyú előterjesztést és
az alábbi döntést hozta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Régió 2007 Kft. (8142 Úrhida, Dózsa
György utca 48.) helyi közösségi közlekedési szolgáltatás finanszírozási helyzetére való
tekintettel úgy döntött, hogy a Közszolgáltatási szerződés szerinti önkormányzati
költséghozzájárulás (ellentételezés) összegét, 2025. január 1. és december 31. közötti
időszakra, 3.850.000 Ft/hó összegben határozza meg.

A Képviselőtestület felkéri a Polgármestert, hogy gondoskodjon a Közszolgáltatási szerződés
módosításáról és aláírásáról. Egyben a döntésről a közszolgáltatót tájékoztassa.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

3. Tájékoztató a 2024. évi közhasznú közcélú foglalkoztatásról és a végzett munkáról. A
2025. évi foglalkoztatás keretének meghatározása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a közfoglalkoztatást arra találta ki a jogalkotó két évtizede, hogy egyes
leszakadó és éppen munkával nem rendelkező rétegeknek ne a segély legyen az útja, hanem
valamilyen fajta a közösség számára hasznos, értékteremtő tevékenységet tudjanak végezni. Ez
az elv. A gyakorlat is hasonló több esetben. Több esetben pedig más. Ezt elmondtam a megyei
egyeztetésen is, nem biztos, hogy feltétlenül népszerű voltam vele, de elfogom mondani most
is, mert ez az igazság. Az egyik oldalon azt lehet látni, hogy a közfoglalkoztatásunkban főleg
hosszabb távon beleintegrált emberek vannak, aminek az az oka, hogy ők nagyjából azzal a
várakozással vannak, hogy az adott évet nálunk eltöltik. Nyilván van ebből egykét kivétel, aki
elmegy a versenyszférába dolgozni, de ez már nem sok. A 2013. évi 650 főhöz képest a legtöbb
ember már rég nincs itt, hanem máshol boldogul.
Az intézményi kisegítők például érdemi munkát végeznek. Az intézményvezetők megbecsülik
őket, próbálják motiválni kvázi jutalmazni azzal, amivel tudják. Egy komoly kitörési pont
számukra, ha a végzettségük megfelelő és abból az intézményből valaki elmegy, vagy
nyugdíjba megy, akkor először mindig az ott dolgozó közfoglalkoztatottakat szokták az
intézményvezetők megszűrni, hogy be lehete emelni a munkavállalók közé. Ez egy jó vonal.
Ő közöttük rengeteg olyan hölgy van, aki a családfenntartás érdekében azt mondja, hogy ez a
pénz ugyan nagyon kevés, de itt van helyben. Nem kell hozzá több órát utazni és ezért sokkal
jobban eleget tud tenni a családjának. Vannak olyan szakemberek, akik itt dolgoznak nálunk,
elvégzik a kiadott feladatokat. El szokták mondani, hogy utána még elmennek és a
magánszektort erősítve keresnek tisztességes pénzt. Hogy ezzel a szürke gazdaságot erősítike,
vagy nem, nem a mi dolgunk. Ők is egy komoly réteg. És el kell mondani, hogy van egy
harmadik réteg. Ők nem dolgozni akarnak, hanem bekerülni a programba. Szorgalmasan
telefonálnak, írnak számos olyan platformon, amit lehet észre sem veszek. Ők szeretnék azt,
hogy 30 napig legyenek a program részei azért, mert akkor utána egy évig kapnak 22.800 Ft
foglalkoztatást helyettesítő támogatást és azért annyit kell tenni, hogy három havonta be kell
menni a munkaügyi központba egy darab bélyegző lenyomatért. Azt kell látni, hogy Fejér
vármegyében a munkanélküliségi mutató 5,196 nálunk a többieknél még alacsonyabb. A
közfoglalkoztatás 2025. évi foglalkoztatási kereténél azért írtunk kisebb számokat, mert sajnos
nem kapjuk meg előre a listát, tehát nem tudjuk, hogy ki van rajta, nagyon komoly gondja ez a

8



rendszernek. Eseti jelleggel tapasztaljuk meg, hogy kiket közvetítenek ki hozzánk és abból azért
nagyon nehéz dönteni egyáltalán alkalmase, ha elfogadja. Ezért a 2025. évit úgy terveztük,
hogy van egy minimum létszám, amivel a városüzemeltetést tudjuk segíteni és van egy
minimum létszám, amivel az intézményeinket tudjuk segíteni. Jelen pillanatban úgy néz ki,
hogy ez nagy valószínűséggel  kimondva nincs — március 1. körül derül ki. A támogatás
intenzitása valószínűleg 8594os lesz. Így nem könnyű költségvetést tervezni, de nyilván, mi a
1594os hozzájárulással fogunk tervezni azért, mert ennél pozitívabb elbírálásra nem számítunk.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát fjegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Majláth Tünde: tisztelettel köszöntök mindenkit. Annyit szeretnék a közfoglalkoztatással
kapcsolatban megemlíteni, hogy a roma nemzetiségi önkormányzat ezekben a munkákban részt
kíván venni, illetve javaslatot kíván tenni amennyiben a város ezt elfogadja. A hozzáadott
munkaértékünk remélem, hogy a jövőben meghozza azt a minőségű fellendülést, ami a
közhasznú, célú munkának az eredeti célját megfelelően fogja majd alátámasztani a jövőben.
Kérem a polgármester urat, hogy amennyiben van ilyen fajta gondolkodásmód, szellemiség és
ezt kérem a várostól is, mindenkitől, hogy igen is vegyék igénybe a mindenkori roma
nemzetiségnek a hozzászólását, kérjék ki a javaslatait, mert nagy létszámban mi is részt veszünk
ezeknek a munkafolyamatoknak az elvégzésében.

Dr. Sükösd Tamás: ez teljesen általános. Ha szeretnétek valamit konkrétan, írjátok le.

Majláth Tünde: kifejezetten olyan munkafolyamatok elindítását kezdeményezném, ami eddig
még nem nagyon volt. Az önkormányzat megfelelő tájékoztatásban részesítse az
önkormányzati tagokat abban, hogy a munkák milyen folyamatokban mennek, hogyan tudunk
mi ehhez hozzákapcsolódni. Illetve a munkaügyi központtal felvenni a kapcsolatot, hogy ne
mindig közfoglalkoztatott legyen, mert nyilván az ember hallja azt, hogy milyen hibákra voltak
eddig és mi az amiben lehetne esetleg változást elérni. Nekünk nem az a feltétlen célunk, hogy
egy közhasznú közfoglalkoztatásban vegyünk részt szigorúan és abból valamilyen jövedelemre
tegyünk szert és abból próbálják magukat fenntartani. Ez egy szükségállapot a helyi lakosság
részéről, hogy mivel nincsen más lehetőségük ebben is részt kell venniük. Ennek a megítélését
egy kicsit másképp kellene a jövőben felmérnünk, hogy több fajta lehetőség legyen.

Dr. Süksöd Tamás: a közfoglalkoztatás állami program, a hozzá való kapcsolódás a
Belügyminisztérium — honlapján — elérhető. Megvan, hogy ki kapcsolódhat a
közfoglalkoztatáshoz, meg kell nézni, hogy erre a nemzetiségi önkormányzat jogosulte.
Egyeztettek velük. Ha a mi önkormányzatunkhoz akarsz kapcsolódni, akkor nem jó irányba
haladsz, hogy mi kezdjünk el szűrni, hogy ki roma és ki nem. 14 éve csináljuk a
közfoglalkoztatást. A műszaki osztály dolgozói felügyelik napi szinten, az operatív döntéseket
pedig én hozom, mert operatív szinten nem tudunk összeülni testületileg minden nap. Nem
gondolom, hogy bárkit akár előnyös, akár hátrányos megkülönböztetés ért volna Sárbogárdon
abból, hogy honnan származik. Nagyon szívesen veszünk mindenféle javaslatot, de a
beszámolóban le van írva, hogy melyik programhoz kapcsolódunk. A programokat nem mi
találjuk ki, hanem a Belügyminisztérium. Van hosszabb távú közfoglalkoztatás, van olyan,
aminek városüzemeltetés a célja és van olyan amelyiknél kvázi intézményi kisegítőket veszünk
igénybe. Ezek a kategóriák mind a 3160 magyarországi önkormányzatra egyformák. Mindenki
ugyanarra pályázik. Tehát ez abszolút nem sárbogárdi specifikum, de még csak nem is másik
önkormányzaté. Az összesé egyforma. Ha ebbe bele tudtok kapcsolódni én örülök neki.
Örülnék neki, ha kevesebb dolga lenne a személyzetis kolléganőnek, a műszaki osztályon
dolgozóknak, mindannyiunknak. En abban nem nagyon hiszek, hogy két irányba szét lehet
szedni a közfoglalkoztatást. Most talán azon tudunk javítani 2025ben, hogy az intézményeink
elérik azt a szintet, hogy lehetnek önálló foglalkoztatók. Ez azért lenne jobb, mert az intézményi
kisegítőkkel napi szinten nem találkozunk. Nem mi adjuk reggel nekik az utasítást. Nagy
örömmel vesszük a dolgot, csak tudjunk róla. Annyit kérek, hogy ha beszélünk erről, akkor az
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ne csak tudományosnak tűnjön, hanem alapuljon felkészültségen. Ha felkészültségen alapul,
annak az első lépése, hogy tartsuk be a jogszabályokat. A Belügyminisztérium kiírja a
programot, mi pedig végrehajtjuk, végrehajtjátok ti is. Tehát ha akartok hozzá kapcsolódni,
akkor kapcsolódjatok. A mi programunkon ez nem változtat. Mi pályáztunk háromra, most úgy
néz ki, hogy ezt elfogadták. A Belügyminisztérium képviselője bárkivel leül egyeztetni, ő egy
kifejezetten nyitott ember. A Fejér vármegyei fő koordinátort úgy hívják, hogy Benkó Adrienn,
ő a Foglalkoztatási Főosztály vezetője, ő hozza a döntést. Székesfehérvár, Sörháztér 2. Vele
kell megbeszélni, hogy ki milyen programban tud részt venni. Mi ezt a programot származásra
való tekintet nélkül végig fogjuk csinálni 2025ben is és minden alkalommal.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását a PVVB által tett javítás szerint.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
295/2024.(XII.13.) határozata

Tájékoztató a 2024. évi közhasznú, közcélú foglalkoztatásról és a végzett munkáról. A 2025.
évi foglalkoztatás kereteinek meghatározása

Sárbogárd Város Önkormányzata a ,, Tájékoztató a 2024. évi közhasznú, közcélú
foglalkoztatásról és a végzett munkáról, a 2025. évi foglalkoztatás kereteinek meghatározása."
tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő testület a 2024 évi munkáról szóló beszámolót elfogadja.
A 2025 évi közfoglalkoztatás kereteit az alábbiakban határozza meg:

2025. évről áthúzódó foglalkoztatások létszámkerete:

Létszámból
Program etű em se ő

Program neve LL áthúzódó
időtartama (2023.02.28ig)

2024.03.18től
Startszociális 8fő

2025.02.28ig

39 fős 2024.09.09től szűő

közfoglalkoztatás 2025.02.28ig

Munka
Törvénykönyve 2020.01.13től s fő

szerinti határozatlan
szerződésesek

Mind összesen: 55 fő

Ebből intézmény 24 fő

Ebből közterület 31fő

2025. márciustól induló tervezett foglalkoztatások és létszámuk:
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Program neve létszám

Startszociális közfoglalkoztatási mintaprogram 8

hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás (intézmény és közterület) 37

Sárbogárd Város Önkormányzatának képviselőtestülete jelen határozatával valamennyi 2025.
évre benyújtandó közfoglalkoztatási kérelmet támogat, és kijelenti, hogy pozitív elbírálás
esetén az esetlegesen szükséges közbeszerzési eljárások megindítását is támogatja.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

4. Sárbogárd Város Helyi Építészeti Tervtanácsról szóló önkormányzati rendelet
elfogadása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: az építési jogszabályok folyamatosan változnak. Szükség van építészeti
tervtanácsra. Nem akartunk úttörők lenni, de itt , születik" meg először a rendelet, még sehol
sincs. Az 1. napirendi pontnál említett zsinagóga tervegyeztetés kapcsán, ami már egy később
indult eljárás, abban már kötelező a tervtanács álláspontjának a továbbítása. Ennek megfelelően
úgy gondoltuk, hogy azzal tudjuk legjobban elősegíteni azt az egyébként teljesen magánerőből
folyó előkészítő munkát, ha minél gyorsabban meghozzuk a vonatkozó jogszabályt, hogy
tudjunk működni. Még országos összehasonlító adat nem igazán van, most lett kötelező. Ebben
a főépítészi feladatot ellátó Székely Nóra, illetve a műszakis kollégák adják a szakmai részt.
Az előterjesztést az ÜJBB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon fo glaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: ha a tervtanács megalakul hány fővel alakul meg? Kik a tagjai? Ki a tervezett
tagság? Milyen tiszteletdíj illeti meg őket? Ez most úgy néz ki, mint egy biankó. A későbbiek
során erre már nincs ráhatásunk. Valahol azt írja, hogy a tagjait a polgármester jelöli ki, ő hívja
vissza. Tehát innentől kezdve ez egy önmozgó, önjáró lesz, de én biankót senkinek nem
szoktam aláírni.

Dr. Sükösd Tamás: 3 fő lesz. Tiszteletdíj nincs. Megvan egy végzettségi minimum, ami kell
hozzá, megkerestük azt, akinek van. Zárójelben jegyzem meg, ettől nem leszünk építésügyi
hatóság. A tervtanács ajánlásokat ad, ugyanúgy a dunaújvárosi építésügyi hatóság fog felettünk
dönteni, illetve ha magasabb szint kell, akkor az állami főépítész vagy a kormányhivatal egy
másik szerve. Mi előkészítők vagyunk. Tagok: Székely Nóra főépítész, Ábrahámi Dóra
műszaki osztályvezető. Illetve Békési József műszaki osztályvezetőhelyettes?

Ábrahámi Dóra: nem a Békési József. Kell egy külsős tag, aki az Alpek Bence.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendelet elfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen, 1 nem szavazattal az alábbi rendeletet hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
22/2024.(XII.20.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd város helyi építészeti tervtanácsáról

5. Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017.(II.2.) önkormányzati
rendelet módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: átlagosan a Helyi Építési Szabályzat, vagy szerkezeti terv módosítása az
négy szavazást jelent. Ez itt ebből a negyedik. Csak szóban ismerjük a főépítész utolsó
álláspontját. Ez adja az előző napirendi ponthoz fűzött dolognak a legitimációját, itt is látszik,
hogy mi bármilyen előkészítésben döntünk, ettől még sajnos a döntések nem nálunk születnek
építési ügyben, mi magát a szabályozót tudjuk meghozni. Itt az ökológiai folyosó kiigazítása
történik a Széra Kft. kérésére Nagyhörcsökön. Ez a zárószavazás
Az előterjesztést az ÜJB és a PVVB tárgyalta. A ÜJB elnökét kérdezi, hogy milyen módon
foglaltak állást a napirendi pont kapcsán.

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: a PVVB elnökét kérdezi, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi
pont kapcsán.

Tóth Béla: ismerteti a PV VB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő rendeletmódosítás
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta:

Sárbogárd Város Önkormányzata Képviselőtestületének
23/2024.(XII.20.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017.(II.2.)
önkormányzat rendelet módosításáról

6. Sárbogárd Város Településszerkezeti Tervéről szóló 5/2017.(1.20.) számú határozat
módosítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az indokolás ugyanaz.
Az előterjesztést az Ügyrendi és Jogi Bizottság és a Pénzügyi, Városgazdálkodási és
Városfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kérdezi az ÜJB, majd a PVVB elnökét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?
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Borbély Sándor: van a táblázatban egy 10.000 m2es nyugdíjas centrum terület. Erről még nem
hallottam. Ez mi?

Dr. Sükösd Tamás: nagyon régen, amikor a pusztaegresi termelőszövetkezet felszámolása
zajlott, a felszámolás egyik utolsó eleme volt az irodaépület Orspusztán, amit megvett egy
kulcsi vállalkozó, Jobb Gyula, aki azóta Kulcs polgármestere. Ő egy nyugateurópai nyugdíjas
centrumot álmodott oda, de az átminősítésen túl nem történt semmi. Meg sem terveztette már.
A különleges övezetet megkapták a területre, de semmit nem csináltak vele.

Borbély Sándor: köszönöm.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
296/2024.(XII.13.) határozata

Sárbogárd Város Településszerkezeti Tervéről szóló
5/2017.(I.20.) számú határozat módosítása

Sárbogárd "Város Önkormányzatának —Képviselőtestülete a —, Sárbogárd — Város
Településszerkezeti Tervéről szóló 5/2017. (I.20.) számú határozat módosítása" tárgyú
előterjesztést megtárgyalta a Polgármester előterjesztésében és az alábbi döntést hozza:

1. Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete az 5/2017. (I.20.) számú határozat
mellékleteként jóváhagyott Sárbogárd Településszerkezeti tervét, jelen határozat 1. mellékletét
képező TSZT/M1/16 jelű fedvény tervvel módosítja, a módosítás területi hatálya jelkulccsal
lehatárolt területen.

2. A Településszerkezeti Terv leírásának IV. fejezetében szereplő területfelhasználási mérleget
bemutató táblázatok helyébe a jelen határozat 2. mellékletének 2. pontjában foglalt táblázatok
lépnek.

3. A Településszerkezeti Terv leírásának tervi összhang igazolása kiegészül jelen határozat 3.
mellékletével, mely az Agrárminisztérium Természetmegőrzési Főosztályának TMF/286
1/2024 iktatószámú levele, melyben Nagyhörcsökpuszta településrészen az ökológiai folyosó
övezetből való kivonást szakmai indokok alapján engedélyezte.

4. A Településszerkezeti Terv leírásának tervi összhang igazolása kiegészül az alábbi
szövegrésszel: , Új beépítésre szánt terület a település közigazgatási határához 250 méternél
közelebb nem kerül kijelölésre. Az új beépítésre szánt terület kijelölésével egyidejűleg a
korábban beépítésre szánt területként kijelölt Kmü területből még be nem épített területet
csereterületként a településrendezési terv mezőgazdasági terület övezetbe sorolja vissza úgy,
hogy a visszasorolt terület nagysága eléri az újonnan kijelölt terület kiterjedését."

5. A Településszerkezeti Terv leírásának tervi összhang igazolása kiegészül jelen határozat 4.
mellékletével, mely a KözépDunántúli Vízügyi Igazgatóság hozzájárulása a rendszeresen
belvízjárta terület övezetében új beépítésre szánt terület kijelöléséhez, ezzel a területrendezési
tervvel való összhang biztosításához.

Felelős: Polgármester,
Határidő: folyamatos

7. Közbeszerzési eljárás kiírása városüzemeltetési feladatok és kegyeleti közszolgáltatás
biztosítására
Előadó: polgármester
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Dr. Sükösd Tamás: egy nagyon hosszú folyamat ért véget, amikor annak idején helyi
iparvállalattal majd ennek különböző utódaival, majd önkormányzati kizárólagosan vegyes
tulajdonú vállalattal oldotta meg Sárbogárd város a kegyeleti közszolgáltatást, temetőrendezést
és a városüzemeltetést is. Az utolsó cég, amiben az önkormányzatnak erősen kisebbségi
tulajdona volt, májusba jelezte, hogy befejezi a feladatellátást. A felmondási időt követően be
is fejezte. Ezt követően egy egyszerűsített beszerzéssel hat hónapra meg tudtuk pályáztatni. Egy
helyi vállalkozás nyerte el a működtetést, de nyilvánvalóan ezt nem lehet hathavonta újra
pályáztatni, mert az egyrészt a jogszabály megkerülése lenne másrészt pedig indokolatlan
nyomást helyezne ránk is, illetve senki nem csinálna beruházást egy hathónapos szerződés
körében. Ez a szolgáltatás pedig igényli a beruházást, ezért a közbeszerzési tanácsadónkkal
egyeztetve egy európai nyílt tárgyalásos típusú eljárást javasolva kiírnánk a városüzemeltetést
és a kegyeleti közszolgáltatást 5 évre. December 31el a hat hónapos szerződések lejárnak.
Nyilvánvalóan a közbeszerzési eljárás át fog csúszni 2025. évre. A jelenleg üzemelő
vállalkozással azt megbeszéltük, hogy ha szükséges bárminek az elhárítása, akkor a most
érvényes árjegyzéken a túlnyúló szolgáltatásokat rendezni fogjuk velük. Az elmúlt hat hónap
rövid távú tapasztalata az, hogy egy profitorientált magánvállalkozás egyértelműen
hatékonyabban látja el ugyanazt a feladatot, mint az egyébként erős tőkehiánnyal küzdő
hulladékos cég és önkormányzatok által összerakott csapat.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: mit tud a Dr. Zoric Ildikó ügyvéd, amit a környéken senki nem tud?
Székesfehérváron sem tudják, Dunaújvárosban sem. Mit tud ő? Vannak álláshalmozók, én ezt
nem tudom elfogadni.

Dr. Sükösd Tamás: őt nem vettük föl. Dr. Zoric Ildikó hivatalos közbeszerzési tanácsadó, olyan
szervezeteknek szokott közbeszerezni mint pld. a rendőrség. Az akkreditált közbeszerzési
tanácsadók nem földrajzilag vannak elosztva. Egyetlenegyet nem találsz Fejér vármegyében,
aki ennyiért közbeszerez, mint ammenyiért Ő nekünk 14 éve töretlenül. Azért szoktuk őt
kiválasztani, mert jól végzi a munkáját, szót ért a kollégáimmal és nagyjából a 6094ába kerül
annak, mint hogy ha mondjuk az Albensis Kftvel, a saját cégünkkel közbeszereztetnénk. Ezt
tudja. Ő egy akkreditált közbeszerzési tanácsadó ügyvéd. Ilyen végzettsége Sárbogárdon a lista
szerint nincs senkinek. Az egyetlen, aki akkreditált közbeszerzési tanácsadó és Sárbogárdról
származik az Rozmann ügyvéd úr öccse Dr. Rozmann Balázs, ő Budapesten él.
Székesfehérváron sincs sok akkreditált közbeszerzési tanácsadó.

Borbély Sándor: csak egy megjegyzés. Nem rólam van szó, félre ne értse senki. Alakulnak ilyen
bizottságok, mint pld. ez is. Szerintem a kollégákat is igénybe lehetne venni. Tehát nem mindig
csak a megszokott teamot ilyen álláshalmozás címszó alatt. Csak ajánlani tudom, hogy
vagyunk itt még többen is akik esetleg tudnának segíteni a város érdekében.

Dr. Sükösd Tamás: eddig nem mondtad, pedig régóta itt vagy. Tóth Bélát úgy választottuk ki,
hogy egyedül neki volt műszaki felsőfokú végzettsége, gépészmérnök. Ráadásul amióta
nyugdíjas ráér. Az álláshalmozásról annyit, hogy a bizottsági tag ezért nyilvánvalóan semmit
nem kap, a szabadidejük terhére csinálják.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
297/2024.(XII.13.) határozata

Közbeszerzési eljárás kiírása városüzemeltetési feladatok
és kegyeleti közszolgáltatás biztosítására

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a ,. Közbeszerzési eljárás kiírása
városüzemeltetési feladatok és kegyeleti közszolgáltatás biztosítására" tárgyú előterjesztésben
foglaltakat megtárgyalta.

A képviselőtestület úgy dönt, hogy városüzemeltetési feladatok és kegyeleti közszolgáltatás
biztosítására közbeszerzési eljárást folytat le.

Közbeszerzési bírálóbizottság tagjainak az alábbi személyeket választja meg:

— . Tóth Béla (Sárbogárd Város Önkormányzata)
— . Háriné Németh Ilona (Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal)
— Békési József (Sárbogárdi Polgármesteri Hivatal)
— — Dr. Zoric Ildikó ügyvéd, hivatalos közbeszerzési tanácsadó

Felhatalmazza Varga István közbeszerzési és pályázati referenst és Dr. Zoric Ildikó ügyvéd,
felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadót, hogy az elektronikus közbeszerzési
rendszerben (EKR) az eljáráshoz kapcsolódó feladatokat ellássák.

Utasítja a polgármestert és a címzetes főjegyzőt, hogy a közbeszerzési szabályzatban foglaltak
szerint folytassák le a közbeszerzési eljárást.

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a bírálóbizottság értékelése alapján döntsön az eljárás
eredményéről és az eljárás nyertesével kösse meg a szerződést. A szerződés 5 év időtartamra
kerüljön megkötésre, ami további 5 évvel meghosszabbítható.

A képviselőtestület biztosítja a közbeszerzési eljárás lefolytatásához szükséges költségeket.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

címzetes főjegyző

8. Éves közbeszerzési terv módosítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: bele kell tenni a közbeszerzési tervbe, amiről az előbb döntöttünk. Az
előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PV VB javaslatát Gjegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A képviselők a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
, 298/2024.(XII.13.) határozata

Éves közbeszerzési terv módosítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete az  előterjesztésben foglaltakat
megtárgyalta és a 68/2024. (1II.8.) határozatával jóváhagyott Sárbogárd Város Önkormányzata
2024. évi közbeszerzési tervét az alábbiak szerint módosítja:

A közbeszerzési tervbe a HI. Szolgáltatásmegrendeléshez az alábbi közbeszerzési eljárás
kerül beépítésre:

időbeli ütemezés

A közbeszerzés tárgya
irányadó

eljárásrend
Tervezett eljárás

fajtája
Eljárás

megindításának
tervezett időpontja

Szerződés
teljesítésének

várható időpontja

1II.1

Városüzemeltetési
feladatok és kegyeleti Uniós Tárgyalásos eljárás 2024. IV. n. év 2029.12.31.

közszolgáltatás
biztosítása

Határidő: folyamatos
Felelős: címzetes főjegyző

9. Döntés a Települési Vízkárelhárítási Terv elfogadásáról
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a vízkárelhárítási tervet a TOP Pluszos pályázatból  aminél nyertünk 80
millió forintot különböző tervekre  abból finanszírozzuk. Vízkárelhárítási tervre szükség van.
Viszonylag kevesen készítenek ilyen tervet. Eddig azért nem erőltettük, mert elég drága. Most
hogy nyertünk rá forrást, azért így könnyebb lesz elkészíttetni. Amikor a Helyi Építési
Szabályzatokat 10 évente aktualizálni szoktuk, akkor a vízkárelhárítás mindig fontos eleme volt
az egésznek. Az nem baj, hogy most erre tud készülni egy szakmai anyag. Megtörtént a tervező
kiválasztása. Két személy van, aki ezt Fejér vármegyében csinálja. Az egyik nyugdíjba vonult,
a másik pedig a minisztériumban lett főosztályvezető. A Dunántúlon alig van olyan, aki készít
vízkárelhárítási tervet.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.
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Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 1 1igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
299/2024.( XII.13.) határozata

Döntés a Települési Vízkárelhárítási Terv elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a polgármester előterjesztésében
megtárgyalta a , Döntés a Települési Vizkárelhárítási Terv elfogadásáról" tárgyú előterjesztést
és az alábbi döntést hozta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a Pécsi Mélyépítő Iroda Kft. (7630 Pécs,
Hegedűs János utca 8.), által elkészített és 2024. novemberében véglegesített Sárbogárd
Település Vízkárelhárítási Tervét jóváhagyja.

A Képviselőtestület felkéri a Pécsi Mélyépítő Iroda Kftt, hogy az általa elkészített Sárbogárd
Települési Vízkárelhárítási Tervét szakmai véleményezésre a Középdunántúli Vízügyi
Igazgatóság részére nyújtsa be. Szakmai véleményezés eredményéről a Polgármestert
tájékoztassa.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

11. — Sárbogárd Város Önkormányzatának Sportkoncepciója (20252029.)
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: kötelező Sportkoncepciót készíteni. Koncepció alapján megyünk kb. 2010.
óta. Meggyőződésem, hogy ezért kaptuk a díjat is. A sportkoncepciónak két dologra kell kitérni.
Az egyik, hogy milyen infrastrukturális fejlesztés kell, a másik pedig, hogy humán oldalon mit
kell fejleszteni, tehát hogyan kell kedvet csinálni a sporthoz. Az infrastrukturális fejlesztésben
elértünk odáig, ameddig egy ilyen város elérhet. Arra van szükség, hogy a lehető legszélesebb
körben a felnőtt lakossággal elhitessük, hogy kell sportolni. A felnövekvő generációval el kell
hitetni, hogy nem a virtuális valóság az igazi. Megkerestük a helyi egyesületeket is, volt aki
hozzászólt, írásban nem olyan erősek. Viszont mellette a sport szakmunkát végzik. Mindenki a
maga szintjén bevonja az embereket. A tömegsport is elég széleskörű. Az igazolt játékosok
száma pedig egészen jó felé halad. A nem látványsportoknak is külön szeretnék gratulálni. Az
íjászok is nagyon komoly munkát végeznek, illetve a küzdősportosok is
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását azzal a javítással, hogy a 202502029. helyesen 20252029.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
.. 300/2024.(XII.13.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzatának Sportkoncepciója (20252029.)

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta ,, Sárbogárd Város
Önkormányzatának Sportkoncepciója 20252029." tárgyú előterjesztést és az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete ,, Sárbogárd Város Önkormányzatának
Sportkoncepciója 20252029."" c. dokumentumot elfogadta.

Határidő: felülvizsgálatra szükség szerint
Felelős: polgármester

12. — Sárbogárd Város Önkormányzat Helyi Esélyegyenlőségi Program (20252029.)
elnevezésének módosítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az előző testületi ülésen fogadtuk el a Helyi Esélyegyenlőségi Programot.
Mi azt gondoltuk, hogy ha megtervezünk egy évet akkor nem a tervezés évétől indítjuk, hanem
a következőtől, amikor megvalósul. Azt gondoltuk, hogy 2025től tart 2029ig, mert előtte még
a régit valósítjuk meg, de a felülvizsgáló hatóságok jelezték, hogy ha döntöttünk róla, akkor az
nem léphet később hatályba. Struktúrájában nem tér el a HEP az előzőtől. Ugyanúgy vonjuk be
akár a fogyatékos szervezeteket és mindenkit, ahogyan kell. Az esélyegyenlőség minden frontja
megvalósul, de évszámot kell rajta módosítani.
Az előterjesztést az ESZB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
301/2024.(XII.13.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat Helyi Esélyegyenlőségi Program
(20252029.) elnevezésének módosítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete a , Sárbogárd Város Önkormányzat Helyi
Esélyegyenlőségi Programja (20252029.) elnevezésének módosítása" tárgyú előterjesztést
megtárgyalta és az alábbi döntést hozta:

Az egyenlő bánásmódról és az esélyegyenlőség előmozdításáról szóló 2003. évi CXXV.
törvény 31. § (1) bekezdése alapján Sárbogárd Város Képviselőtestületének a 278/2024. (XI.8)
számú határozatában elfogadott Sárbogárd Város Önkormányzatának Helyi Esélyegyenlőségi
Programja elnevezését módosítja 20242029. időszakra.

Utasítja a polgármestert, hogy a módosítást követően a Helyi Esélyegyenlőségi Program
nyilvánosságához és közzétételéhez szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon.
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Felelős: Polgármester,
Határidő: 2024.december 31.

13. — A polgármester illetményének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: határozott jogi álláspontom az, hogy ezt szükségtelen lenne tárgyalni a
Képviselőtestületnek. Számos kormányhivatal egyetért ezzel. A polgármesteri tisztség
létrejött, a fizetés megállapítása megtörtént. Nem egységes a joggyakorlat, egyes
kormányhivatalok szerint nem kell róla szavazni, más kormányhivatalok szerint pedig igen.
Egyes kormányhivatalok szerint szükséges szavazni arról, hogy zárjon ki a testület a
szavazásból. Én ezt meg is fogom tenni, de azt szeretném elmondani, hogy területi
önkormányzatban nekem volt alkalmam erről szavazni, mintegy három nappal ezelőtt és
emlékszem rá, hogy még a lehetőségét is elutasította mindenki, hogy ki legyen zárva a
szavazásból. Ennek megfelelően nem is történt kizárás egyetlen egy esetben sem. Az elnök is
elmondta, hogy nem ért egyet azzal, hogy erről ott kell szavazni, de nyilván megtesszük. Ebben
a tekintetben úgy tűnik, hogy nem egységes a jogalkalmazási gyakorlat.

Dr. Venicz Anita: a szavazásból ki kell zárni, de az ülést vezetheti tovább a polgármester.

Dr. Sükösd Tamás polgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 13.) napirendi ponttal
kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy a képviselőtestület a 13.) napirendi
ponttal kapcsolatos szavazásból kérésére, érintettsége miatt zárja ki.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
302/2024. (XII.13.) határozata

. o R Z ELF

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 13.) A polgármester
illetményének megállapítása c. napirendi pontnál a szavazásból kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A képviselőtestület 10 igen — 1 fő nem vett részt a szavazásban  szavazattal az alábbi
határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
303/2024.(XII.14.) határozata

a polgármester illetményének megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta , A polgármester
illetményének megállapítása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselőtestület Dr. Sükösd Tamás polgármester illetményét 2024. október 01től bruttó
1.767.300 Ft összegben állapítja meg.

A Képviselőtestület felkéri a Címzetes főjegyzőt, hogy a képviselőtestület döntésének
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

A Képviselőtestület felkéri az alpolgármestert, hogy a kinevezés módosítást írja alá.

Határidő: azonnal
Felelős: címzetes főjegyző

alpolgármester

14. — A polgármester idegennyelvtudási pótlékának megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: ez nem is változott. Összegszerűségében sem.

Dr. Sükösd Tamás polgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 14.) napirendi ponttal
kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy a képviselőtestület a 14.) napirendi
ponttal kapcsolatos szavazásból kérésére, érintettsége miatt zárja ki.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
304/2024. (XII.13.) határozata

sor or OL

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 14.) A polgármester
idegennyelvtudási pótlékának megállapítása c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A képviselőtestület 10 igen — 1 fő nem vett részt a szavazásban  szavazattal az alábbi
határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
305/2024.(XII.14.) határozata

a polgármester idegennyelvtudási megállapításáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta ,A polgármester
idegennyelvtudási pótlékának megállapítása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselőtestület Dr. Sükösd Tamás polgármester idegennyelvtudási pótlékát 2024.
október 01től bruttó 23.190 Ft összegben állapítja meg.

A Képviselőtestület felkéri a címzetes főjegyzőt, hogy a képviselőtestület döntésének
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

A Képviselőtestület felkéri az alpolgármestert, hogy a kinevezés módosítást írja alá.

Határidő: azonnal
Felelős: címzetes főjegyző

alpolgármester

15. — A polgármester költségtérítésének megállapítása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás polgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 15.) napirendi ponttal
kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy a képviselőtestület a 15.) napirendi
ponttal kapcsolatos szavazásból kérésére, érintettsége miatt zárja ki.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
306/2024. (XII.13.) határozata

SH 2907 2908 29 4

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestület Dr. Sükösd Tamás
polgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 15.) A polgármester
költségtérítésének megállapítása c. napirendi pontnál a szavazásból
kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen 1 fő nem vett részt a szavazásban  szavazattal az alábbi
határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
307/2024.(XII.13.) határozata

A polgármester költségtérítésének megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta ,,A polgármester
költségtérítésének megállapítása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselőtestület Dr. Sükösd Tamás polgármester költségtérítését 2024. október 01től
bruttó 265.095 Ft összegben állapítja meg.

A Képviselőtestület felkéri a címzetes főjegyzőt, hogy a képviselőtestület döntésének
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

A Képviselőtestület felkéri az alpolgármestert, hogy a kinevezés módosítást írja alá.

Határidő: azonnal
Felelős: címzetes főjegyző

16. — Az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: teljes egészében kötve van a másikhoz. A rendszer ugyanaz.

Novák Kovács Zsolt alpolgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 16.) napirendi ponttal
kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy a képviselőtestület a 16.) napirendi
ponttal kapcsolatos szavazásból Novák Kovács Zsolt alpolgármestert, kérésére, érintettsége
miatt zárja ki.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
308/2024. (XII.13.) határozata

. or Lm

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestület Novák Kovács
Zsolt alpolgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 16.) Az
alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen — 1 fő nem vett részt a szavazásban  szavazattal az alábbi
határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
309/2024.(XII.13.) határozata

Az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta , Az alpolgármester
tiszteletdíjának megállapítása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselőtestület az alpolgármester tiszteletdíját 2024. október 04tól bruttó 706.900 Ft
összegben állapítja meg.

A Képviselőtestület felkéri a polgármestert, hogy a képviselőtestület döntésének
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

17. — Az alpolgármester költségtérítésének megállapítása
Előadó: polgármester

Novák Kovács Zsolt alpolgármester bejelenti, hogy érintettsége miatt a 17.) napirendi ponttal
kapcsolatos szavazásban nem vesz részt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy a képviselőtestület a 17.) napirendi
ponttal kapcsolatos szavazásból Novák Kovács Zsolt alpolgármestert, kérésére, érintettsége
miatt zárja ki.

A képviselőtestület 11 igen (egyhangú) nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
310/2024. (XII.13.) határozata

. or tet

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestület Novák Kovács
Zsolt alpolgármestert — kérésére, érintettsége miatt — a 17.) Az
alpolgármester költségtérítésének megállapítása c. napirendi pontnál a
szavazásból kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy
milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 10 igen — 1 fő nem vett részt a szavazásban  szavazattal az alábbi
határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
311/2024.(XII.13.) határozata

Az alpolgármester költségtérítésének megállapítása
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete megtárgyalta , Az alpolgármester
költségtérítésének megállapítása" tárgyú napirendet és az alábbi határozatot hozta:

A Képviselőtestület az alpolgármester költségtérítését 2024. október 4től bruttó 106.035 Ft
összegben állapítja meg.

A Képviselőtestület felkéri a polgármestert, hogy a képviselőtestület döntésének
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

18. — A 2025. évi belső ellenőrzési terv elfogadása
Előadó: címzetes főjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíváne szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: belső ellenőrzési tervet mindig kell elfogadni. A belső ellenőrzést egy
vállalkozás látja el nagyon régóta. A munkájukat nagy alapossággal végzik. A belső ellenőrzést
meg kell tervezni. Miután elfogadjuk a tervet, ők végrehajtják és a belső ellenőrzési jelentést is
megteszik.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PV VB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
312/2024.(XII.13.) határozata

A 2025. évi belső ellenőrzési terv elfogadása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete , A 2025. évi ellenőrzési terv elfogadása"
tárgyú előterjesztést megtárgyalta.

A képviselőtestület a Sárbogárd Város Önkormányzata 2025. évi ellenőrzési tervét a melléklet
szerint hagyja jóvá.

A képviselőtestület felhatalmazza a jegyzőt, hogy a 2025. évi belső ellenőrzési terv
végrehajtásáról polgári jogi szerződés keretében foglalkoztatott belső ellenőr bevonásával
gondoskodjon.

Határidő: folyamatos
Felelős: jegyző

19. — A képviselőtestület 2025. évi munkatervének jóváhagyása
Előadó: polgármester
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Dr. Sükösd Tamás: a munkaterv nincs kőbe vésve. Azon napirendi pontokat amelyekről tudjuk,
hogy mindenképpen kell tárgyalni, azok szerepelnek a munkatervben és mindig jön hozzá
számos olyan napirendi pont is, amit most még nyilván nem látunk, de azokat is fölvesszük a
napirendre és tárgyaljuk. A keret fix eleme látszik, hogy az üzemszünetes hónap mindig július.
Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezi az ÜJB, az OKSB, az ESZB és a
PVVB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát fjegyzőkönyvhöz csatolva)
Erős Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)
Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát Gjegyzőkönyvhöz csatolva)
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselőtestület 11 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
313/2024.(XII.13.) határozata

A képviselőtestület 2025. évi munkatervének jóváhagyása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestülete , A képviselőtestület 2025. évi
munkatervének jóváhagyása" tárgyú előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza:

A Képviselőtestület Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének 2025. évi
munkatervét elfogadja.

Határidő: — Honlapon közzétételre: 2025. január 8.
Felelős: címzetes főjegyző

20. — Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándornak.

Borbély Sándor: mindenkinek Kellemes Karácsonyt, Békés Boldog Új Évet kívánok!

Kapusi Péter: nincs bejelentésem. Köszönöm

Seper László: nincs bejelentésem. Köszönöm

Vájer Tamás: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Tóth Béla: Kellemes Karácsonyi Ünnepeket kívánok, Boldog Új Évet!

Aranyos József: csatlakozom az előttem szólóhoz.

Erős Ferenc: csatlakozom az előttem szólókhoz.

Bágyi Zoltán: én is csatlakozom az előttem szólókhoz.

ÉbI Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.
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Novák Kovács Zsolt: köszönöm nincs bejelentésem.

Dr. Sükösd Tamás: én is mindenkinek Békés, Boldog Karácsonyt és Boldog Új Évet kívánok!
Ügyrendi bejelentésem, hogy a januári testületi ülés az előző évekhez hasonlóan a harmadik
pénteken lesz. A Magyar Országgyűlés december 20án kíván a költségvetést megalapozó
jogszabálycsomagról és a költségvetésről is szavazni.

Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sükösd Tamás polgármester megköszönte a részvételt

a nyílt ülést 10.10 órakor bezárta.

ő pol; a sza A
Dr. Sükösd Tamás Dr. Venicz Anita
polgármester címzetes főjegyző

ad höbes
, —— 38 va 0

Tóth Béla TŐs Ferenc
képviselő, jkv. hitelesítő képviselő, jkv. hitelesítő

26


